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LEDEN: 
 

 na Nový rok byl všude klid, žádné dodatečné petardy a proto se neztratil a ani nenalezl 
zaběhnutý pes , či kočka, což v tomto období bývá obvyklé 

 26.1. zvítězil Michal Šarkán ze Žalmanova v Praze na lize MMA Pro7sport ve váze 93,5 kg  
 

 
 

 
 



 
 

 
 30.1. se konala Valná hromada hasičů 

 

 
 
 
 

 
 

 
 



 
 

 
 poprvé vyjel obecní zaměstnanec Jan Granec  s novým traktorem a pluhem a než si zvykl 

na nový stroj- poněkud to odnesl plot manželů Perinových ve Stružné 
 

 
 

 začala chřipková epidemie, která se od západu posouvala velmi rychle na východ republiky 
 
 
ÚNOR: 
 

 chřipková epidemie pokračovala a ve velkém „kosila“ dokonce opakovaně 
   



 
 

 2.2. na OÚ se rekonstruovaly kumbály: škrábání, malování, položení lina a 17.2. byl do 
zasedací místnosti instalován nový nábytek 
 

 
 

 
 



 
 

 
 
 

 
 

 



 
 

 
 v okolí se extrémně navýšil počet pytláků vysoké zvěře 
 Obecní úřad zaslal žádost Krajskému úřadu KK na příspěvek na výstavbu šatny na hřišti  
 6.2. byla nejmrazivější noc této zimy : - 10 °C 
 14.2. v 10.00 hod. se uskutečnilo jarní vítání občánků  – 10 dětí- přišli všichni pozvaní 

 
Štefan Brančík s Lucií Rothovou, Luckou a  Šimonem ze Stružné 

 
 
Manželé Draských se synem Matyášem Martinem ze Žalmanova 

 



 
 

 
Mgr.Vlčková s panem Holečkem a dcerou Adélou ze Stružné 

 
 
Manželé Dudíkovi se synem Michalem ze Stružné 

 



 
 

 
 
Rodina Houškových s Nelou a malou Laurou ze Žalmanova 

 
 
Rodina Hálových s dvojčaty Julií a Amálií ze Žalmanova 

 
 
 



 
 

 
 
Manželé Zůzovi s dcerou Klárou z Horních Tašovic 

 
 
Mgr.Sýkorová s panem Batrlou a synem Quentinem z Horních Tašovic 

 
 
 



 
 

Manželé Juřicovi se synem Alanem ze Žalmanova 

 
 
A nakonec společné foto všech přítomných 

 
 



 
 

 

 Ze služby odešli dva velitelé hasičů, jeden po 29 letech, druhý po 30 letech 

Opustit službu u profesionálních hasičů se rozhodli na přelomu roku dva velitelé. Ze stanice 
Karlovy Vary odešel Milan Bláha, se stanicí Toužim se zase loučí Miloslav Kindel.   

Miloslav Kindel nastoupil k hasičům v roce 1986 na stanici v Karlových Varech. Vzpomíná, že 
v té době k zásahům jezdili s cisternou Škoda 706 nebo používali automobilový žebřík Ifa. 
Během své služby získával řadu zkušeností, které mu umožnili povýšit až na funkci velitele 
družstva. Jako velitel zasahoval například u velkého požáru skladu pohonných hmot 
v podniku Čepro v Hájku v květnu roku 1996. Byl to asi největší zásah, jaký zažil. Hořela nádrž 
s benzínem a při zásahu pak v podzemí v technologii, společně s technikem z podniku, šel 
zavřít ventily, které do hořící nádrže stále pouštěli další pohonné hmoty. Za tento svůj 
odvážný čin byl dokonce oceněn. Od tehdejšího přednosty okresního úřadu dostal na 
památku hodinky, které nosí dodnes. Poslední roky sloužil jako velitel družstva na stanici 
v Toužimi, kde vychoval mnoho svých nástupců. A na konec své kariéry si ještě naposledy 
vyzkoušel velký požár. Jako velitel zasahoval při požáru restaurace v Bezvěrově na Plzeňsku, 
kde jeho profesionalitu a zkušenosti uznali i kolegové z Plzeňského kraje. Po odchodu ze 
služby se chystal hlavně odpočívat, ale jelikož od dětství byl u dobrovolných hasičů doma ve 
Stružné, tak slíbil, že tam  pořád zůstane aktivním hasičem.  

 
                                                                  Miloslav Kindel 



 
 

 
Karlovarská stanice na přelomu roku přišla o jednoho z nejzkušenějších velitelů. 
Profesionální službu na vlastní žádost opustil Milan Bláha. K HZS Karlovarského kraje 
nastoupil 1. října roku 1984. Po absolvování nástupního odborného výcviku v Borovanech, 
který ukončil s výborným hodnocením, byl zařazen na stanici v Karlových Varech jako hasič 
až do roku 1987, kdy byl pro výborné výsledky přeřazen do funkce velitele družstva. O rok 
později byl pro velmi dobré výsledky zařazen do funkce velitele čety. Po celou dobu své 
služby měl mezi ostatními kolegy hasiči patřičnou autoritu a společně s ostatními zasahoval u 
celé řady složitých zásahů na Karlovarsku. S hasiččinou ale po svém odchodu od 
profesionálního sboru končit rozhodně nechtěl. Milan Bláha se stal novým velitele jednotky 
vojenských hasičů v Hradišti, aby se staral o další rozvoj této vojenské hasičské jednotky, 
která zajišťuje požární ochranu pro celý vojenský prostor Doupov. S Milanem Bláhou se na 
karlovarské stanici rozloučili všichni kolegové a jako jeden z dárků na odchod dostal i 
smuteční věnec, který má připomínat odchod jedné z legend hasičů v Karlových Varech. 
  
 
 

                                    
                                                     Milan Bláha 



 
 

 

 28.2. Hasičský ples- návštěvnost přesáhla 150 hostů, připravená byla bohatá tombola se 160 
cenami a poprvé po dlouhých letech nedošlo k žádným šarvátkám a pranicím. Končilo se 
okolo 02.00 hod.a všichni byli s plesem nadmíru spokojeni . 
 
 

 
 
Vzadu členové kapely “ Suchánek a Straka“  a v popředí zleva:  
 

 Petr Prokop – starosta SDH Stružná  

 Ladislav Wenzl – člen SDH 

 Miloslav Kindel – velitel SDH 

 Hannilore Dotzauerová- hospodářka SDH  

 dole Radka Wenzlová- jednatelka SDH, 
kteří každoročně připravují a organizují vše před, během a po plese tak, aby celý večer 
probíhal bez problémů, v dobré náladě a také důstojně . 
 
Odměnou jim byly  nejen rychle vyprodané vstupenky, ale také spokojení návštěvníci plesu . 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 

 



 
 

 
BŘEZEN: 
 

 Obec poskytla sponzorský dar SK Kyselce na 20.ročník nohejbalového turnaje 
 

 
 
I tímto způsobem se Obec Stružná každoročně snaží, aby aktivní sport, zvláště pak u mládeže, 
díky trávení volného času u počítačů, čteček a jiných sedavých aktivit, postupně nevymizel. A 
když se pak sejdou nejen sponzoři, ale hlavně ochotní organizátoři, mohou probíhat podobné 
sportovní setkání i několikrát ročně. 
 



 
 

 
 okna v přízemí Obecního úřadu byla dovybavena žaluziemi 

 

 
 

 



 
 

 
 6.3. se konala v klubovně TJ Stružná v Žalmanově výroční členská schůze TJ 

 
 21.3. se skutečnil 9-tý obecní maškarní ples na téma „ Pyjamová párty „  

 
starostka obce Zuzana Večerková v apartním úboru zahajuje ples 

 



 
 

 
Zdeněk Hodina s Šárkou Smaržíkovou a nočníkem 

 
 
Jiřina a Martin Macákovi  

 



 
 

Anna a Gerhard Götzovi 

 
 
Věra a Lubomír Nouzečtí 

 



 
 

 
 
Petr Dudík a Eva Kolejáková 

 
 



 
 

 
 Milan Bláha

 
 
Zuzana a Radan Večerkovi 

 



 
 

 
Milan Bláha, Miloslav Kindel a Miloš Synek 

 
 

Štěpánka a Petr Götzovi 

 



 
 

 
Jana Bláhová a Miloslav Kindel 

 
 
 



 
 

 
Miroslav a Lenka Novákovi s přáteli 

 
 
V červeném pyjamu Lída Šitnerová 

 
 
 



 
 

 
Hannilore Dotzauerová s Miloslavem Kindelem 

 
 



 
 

 
Michaela a Martin Synkovi 

 
 



 
 

      Za Ferdu Mravence Michal Šarkán s přáteli 

 
 
Blanka Feníková s Milanem Mitterpachem 

 



 
 

 

 
 
 

 



 
 

 
 
 

 
 



 
 

„Návraty 2“ – manželé Pagáčovi s Večerkovýma 

 
 
Arnošt Götz s přítelkyní Gabrielou 

 



 
 

 
 

        
       Jak je patrné nejen z této závěrečné fotky, ale i z předchozích, ples se opravdu povedl a bylo   
       skvělé pozorovat přítomné, jak si sami ze sebe dovedli udělat srandu a vymódit se do někdy  
       neuvěřitelných oblečků. Některé taneční kreace s plandajícími bačkorami na nohou dosáhly  
       až hranice gymnastických prvků a v tento večer zcela jistě nebyl nikdo, komu by snad mohla  
       být zima. 
 
      Plesu se zúčastnilo přes sto hostů, pro které byly připraveny opravdu velmi kvalitní ceny. 
 
      Ve 23.00 došlo ke slosování vstupenek a dostalo se skoro na každého přítomného. Ty  
      nejhodnotnější ceny „putovaly“, bohužel pro místní, mimo naše vesnice a tak nezbylo, než   
      zadoufat, že v příštím roce se karta obrátí a takovéto ceny potěší hlavně „naše“ občany, pro  
      které je s vědomím, aby se pobavili a odpočinuli od každodenních starostí, maškarní ples     
      připravován. 
       

 
 

 
 



 
 

 21.3.  OÚ obdržel rozpis Okresního přeboru můžu v kopané pro jarní sezonu  
2014/2015 

 
 

 
 
      Bez uvedených sponzorů by místní fotbalový klub neměl možnost věnovat se kopané na   
     takové úrovni, pro kterou se sportovci rozhodli. Za poslední léta se stát k amatérskému sportu  
     chová natolik macešsky, kdy pod podmínkami navyšování nákladů v podstatě ruinuje  
     akceschopnost vesnického sportu. 
     Ještě pár sezón a spousta vesnických klubů pomalu a někde i rychle skončí, jelikož jejich   
     existence je nejvíce závislá na financích obecních rozpočtů a ty se potýkají sami se sebou. 

 
 

 



 
 

 31.3. okolo 11.00 hod. začala řádit vichřice , díky níž byla nejvíce zasažena zahrada MŠ, kde 
se vyvrátil jako první obrovský smrk, který porazil plot,  vyvrátil sloupky a potrhal veřejné 
osvětlení a telefonní kabel. Po chvíli padl další smrk, tentokrát těsně vedle vchodu do MŠ a 
na obrácené straně areálu vichr vytrhl i s kořeny celou borovici, která poničila plot na 
opačné straně. Na odklizení škod se podílelo 6 zaměstnanců OÚ a o víkendu pak byly 
pořezány ostatní zbylé stromy, aby již nic neohrožovalo klidný chod MŠ. Vzhledem 
k prudkému studenému vichru a námraze byla tato práce velmi obtížná. Traktor s valníkem 
odvážejícím odstraněné stromy a větve se obracel xkrát denně po dobu několika dní, než 
byl areál MŠ zcela vyklizen. 

 
 
 
 

 
 



 
 

              

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 V období mezi desátou hodinou dopoledne v úterý 31. března do středečního rána 
evidovali hasiči v Karlovarském kraji 160 událostí v souvislosti se silným větrem. V rámci 
těchto události provedli na tři stovky zásahů, kdy odstraňovali popadané stromy. 
V deseti případech pak spadlé stromy poškodily telefonní, či elektrické vedení. 

  
Události museli hasiči řešit na celém území kraje, nejvíc jich bylo na Karlovarsku. 
Na likvidaci následků větru se podílelo 59 jednotek profesionálních a dobrovolných hasičů, 
kdy i JSDH Stružná zasahovala při vichřici v MŠ. 
 

 
DUBEN: 

 
 4.4. proběhl ve všech vesnicích jarní svoz nebezpečného a velkoobjemového odpadu a po 

ukončení této akce bylo starostce oznámeno, že došlo k založení černé sládky vhozením 
starých pneumatik do činovského potoka. Vše bylo zdokumentováno, předáno Policii 
Bochov a ještě téhož dne večer byl zjištěn pachatel, který byl při činu vyfocen jedním 
z místních občanů a tak neměl pražádnou šanci zapírat. Potok do večera vyčistil. 
 
 

 
 



 
 

 
 Dětský kroužek vyzdobil Obecní úřad krásným Velikonočním stromem a věncem. 

                
 

 



 
 

 
 8.4.  výstavba dětských herních prvků na hřišti Stružná. Za ledového počasí a do zmrzlé půdy 

zasadili zaměstnanci f.Bonita lezací stěnu, provazovou stěnu a dvojhoupačku. 
Protože v minulosti byly na těchto plochách kravíny a různé septiky, nikdo netušil, když 
kopnul, zda se buď propadne do volného prostoru anebo naopak narazí na samý kámen. 
Naštěstí došlo vždy jen k naplnění druhé varianty, ale vzhledem ke zmrzlé půdě se namísto 
předpokládaného umístění prvků během pár hodin, vrtalo, kopalo, usazovalo  a betonovalo 
až do pozdního večera. 
 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 20.4. místní f.Darmat zrekonstruovala kolotoč na dětském hřišti a vyměnila dřevěné 
obrubníky u pískoviště 
 

 
 

 



 
 

 koncem dubna započala výstavba podloží pro vybudování skladu a šatny na Multifunkčním 
hřišti ve Stružné 
 

 3.4. – Májka- ve Stružné ji stavěla již osvědčená a letitá parta nadšenců 

 
     

 



 
 

 

 
   

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 
 KVĚTEN : 
 

 během měsíce se pracovalo na přípravě dřevěného materiálu na klubovnu  

 
 

 



 
 

 4.5.  byly na multifunkčním hřišti ve Stružné nainstalovány kamery, aby byl dostatečně 
chráněn jak celý sportovní areál, tak také nově budovaná klubovna. Jelikož areál je celoročně 
volně k dispozici komukoli a bez soustavné přítomnosti správce přece jen občas docházelo 
ke zbytečnému vandalismu, rozhodli zastupitelé o pořízení kamerového systému a kladné 
výsledky se projevily ihned. 
 

 
 



 
 

 
 

 



 
 

 vyčištění a úklid okolí po černé skládce za fotbalovým hřištěm v Žalmanově 
 

 
 

 
 



 
 

 23-24.5. se konaly v areálu jezdecké společnosti Bucefalos  jarní dvoudenní jezdecké závody 
 30.5. MDD na hřišti v Žalmanově 

 
 
 
 

 



 
 

 
 
 
 

 



 
 



 
 

 
 



 
 

 
 
 
 

 
 



 
 

Děti již netrpělivě vyhlíží první “sněhové vločky“, které již tradičně připravují hasiči Stružná. 

 
 

 

 
 
 



 
 

 
A pak již cachtání ve sněhu nebralo konce. 

 
 
 

 
 
 



 
 

ČERVEN : 
 4.6. U Žalmanova se srazilo pět aut, jeden řidič zemřel 

Hromadná nehoda zablokovala provoz na silnici I/6 z Karlových Varů na Prahu více než sedm 
hodin.   

Na silnici I/6 u obce Žalmanov na Karlovarsku se ve středu odpoledne srazilo celkem pět aut, 
z toho čtyři nákladní. Nehoda si vyžádala tři zranění, z toho jedno smrtelné. V osobním autě 
cestovaly dvě osoby, zraněné spolujezdkyni pomohli z havarovaného vozidla svědci nehody, 
zaklíněného řidiče museli vyprostit s použitím hydraulických nástrojů přivolaní hasiči. Sanitky 
záchranné služby převezly do nemocnice spolujezdkyni z osobního auta a jednoho řidiče 
nákladního auta, vážně zraněného řidiče osobního auta transportoval vrtulník. Muž po 
příletu do nemocnice zemřel. Ostatní účastníci nehody vyvázli bez zranění. Hasiči se museli 
postarat o velký únik provozních kapalin z havarovaných aut. Jedno z nákladních aut navíc 
převáželo tlakové lahve, které se na přímém slunci zahřívaly. Hasiči tak kontrolovali teplotu 
tlakových lahví a zajišťoval jejich ochlazování. Provoz na silnici z Karlových Varů na Prahu byl 
kvůli nehodě zcela zastaven, policie řídila objízdné trasy přes okolní obce. Provoz na silnici 
byl obnoven po více než sedmi hodinách. Bohužel, výstavba R6(D6) byla opět posunuta a to 
z r.2025 na 2030. Takovým každoročním posouváním obyvatelé za léta natolik přivykli, že v 
případné zahájení stavby dálnice v tomto století už ani nevěří. Ani zvyšující se nárůst dopravy 
a s tím souvisejících vážných dopravních nehod nezmění laxní přístup zodpovědných 
institucí. Pak je nasnadě otázka : „ Kolik ještě nešťastných situací musí být, než….?“ 

   



 
 

 
 Výstavba klubovny na hřišti Stružná a položení zámkové dlažby v jejím okolí 

 
 

 
 



 
 

 
 
 

 



 
 

 13.6.- svatba Ludmily a Tomáše Synkových v areálu zámecké zahrady ve Stružné 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 



 
 

 23.6.- ve věku 81 let zemřel po těžkých chorobách p.František Trautner ze Stružné, který 
svého času zastával funkci předsedy Národního výboru Stružná a po dlouhá léta byl činný 
také ve fotbalovém klubu TJ Stružná, jehož členové v den pohřbu stáli po boku rakve 
zemřelého 

 

 
 
 
 



 
 

 27.6. nohejbal-KUNZ-BAU CUP 

 
 

 
 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 



 
 

              

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 
ČERVENEC : 



 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 
 
        

 
 



 
 

 
 



 
 

        

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 

 
 



 
 

 
 
3.-11.7. MFF, kdy na spotu České televize se podílela svým vstupem i rodina …. ze Žalmanova 

 



 
 

 
 

 5.7. – náhle zemřel ve věku 41 let p.Jiří Dojkov ze Žalmanova 
 

 
 

 8.7. Přes dvě stovky zásahů během noci 

Silná bouřka doprovázená poryvy větru začala krátce před 23.00 hodinou. Bouřku doprovázel 
velmi silný poryv větru, který lámal a vyvracel stromy. Ty nejčastěji blokovaly průjezdy na 
komunikacích. Během nočních hodin zasahovali hasiči jak profesionální, tak také dobrovolní 
na více než 255 místech.  



 
 

 11.7. – od 8.00 hod. proběhl 5.ročník turnaje v kopané mužů „ O putovní pohár starostky 
obce“ v Žalmanově 

 
 27.7. výpomoc Obce Stružná činovské skládce-vytažení havarovaného nákladního auta 

s přívěsem obecním traktorem 
  

 29.7.Vážná dopravní nehoda zastavila provoz na silnici I/6 u Andělské Hory na 
Karlovarsku na pět hodin.   
Tři životy si vyžádala tragická nehoda v neděli odpoledne na silnici z Karlových Varů na 
Prahu. Nehoda se stala u Andělské Hory krátce před druhou hodinou odpoledne. Podle 
oznamovatele se jednalo o srážku osobního auta s autobusem. Na místo tak vyjelo 
celkem pět jednotek hasičů. V době jejich příjezdu na místo bylo havarované osobní 
vozidlo převrácené na střechu a celé v plamenech. Hasiči provedli uhašení požáru, 
posádce ve vozidle již ale nedokázali pomoct. Osobní auto se srazilo s jedním autobusem 
na boku, do druhého autobusu pak narazilo čelně. V tomto autobuse jelo devatenáct 
cestujících a řidič, celkem sedmnáct z nich převezly sanitky záchranné služby do nemocnic 
v Karlových Varech, Ostrově a Sokolově. Po vyšetření nehody ze strany policie převrátili 
hasiči osobní auto na kola a vyprostili z vraku vozidla celkem tři osoby. Příbuzným obětí 
poskytl první psychologickou pomoc přivolaný psycholog hasičů. Kvůli nehodě byl provoz 
na frekventované silnici více než pět hodin zcela uzavřen. 



 
 

   

SRPEN : 
 

 Dokončení oprav hřbitovní zdi a neudržovaných hrobů , kterých se na místním hřbitově 
nacházelo celkem 17. Všechny byly obcí opraveny tak, jak je ukázáno na příkladu jednoho 
z hrobů: 

 



 
 

 
 
 

 

 



 
 

 

 



 
 

 
 

Na struženském hřbitově je pochováno hodně původních německých obyvatel, jejichž 
potomci si již cestu za svými předky nenašli a protože pohled na takto opuštěné a 
neudržované hroby kazil celkový dojem z příjemného vesnického hřbitůvku, dostaly i tyto 
hroby svůj nový „kabát“ a včetně úpravy jejich okolí tak vše lahodí oku návštěvníka. 
 
 

 



 
 

 vybudování nového oplocení hřiště v H.Tašovicích 

 
 

 
 
 
 



 
 

 panovala urputná vedra a sucho 
 15.srpna se uskutečnila na Žalmanovské Farmě akce „ Poznej svého farmáře“, kde byly 

příchozím nabídnuty přítomnými farmáři české výrobky.  Prezentovali se zde vítězové 
soutěže Regionální potravina s jejich ochutnávkami. Byla zajištěna kulturní vystoupení jak pro 
dospělé – pěvecké uskupení Cubitus, tak pohádka Karlovarského hudebního divadla O 
červíkovi Ervínovi. Bylo možné si také prohlédnout prostory hostitelské farmy Ing.Králové. 

 
 

 
 
 

 
 



 
 

 
 Obecní zaměstnanci provedli důkladné vyčištění hracích ploch na umělém povrchu a 

dětského koutku v Žalmanově 
 
Před: 

 
 

 
 



 
 

 
 
 



 
 

Pak : 
 

 
 

 
 



 
 

 
 
 
 
 
 



 
 

 Počasí v tomto létě se podobalo spíše africkým zemím, než středoevropskému klimatu. Jak je 
patrné z doložených novin, teploty okolo 38°C nebyly žádnou výjimkou a Bio zátěž prakticky 
stále zůstávala na stupni 3, takže sanitky nestíhaly vozit kolabující obyvatelstvo. Vzhledem 
k teplotám se také stále častěji z hygienických důvodů omezovaly, či zakazovaly vstupy do 
přírodních vodních nádrží a spousta obcí vyhlašovala přísný zákaz plýtvání vodou, což se 
týkalo zvláště napouštění bazénů, zalévání zahrad, či mytí automobilů. 
 

 
 
ZÁŘÍ : 

 Již od jarních měsíců řešila Evropa obrovský nárůst běženců-uprchlíků, kteří mířili hlavně do 
Německa, V.B., Francie, Itálie a  severských států. O azyl v naší republice jich požádaly 
desítky, ale na základě teroristických činů Islámského státu narůstaly geometrickou řadou 
strach a obavy i občanů ČR. 

 
 



 
 

 8.9.- výsprava obecní pěší zóny ve Stružné 

 

 



 
 

 
Pohled po ukončení prací. Jedná se o pěší zónu, takže by oprava tzv.turbo systémem mohla 
nějakou dobu vydržet. 
 
 

 
 



 
 

 
 12-13.9. se konaly v Jezdeckém centru Stružná závody v parkuru 
 17.9. započalo zahájení prací na získání dotace na odbahnění a revitalizaci žalm.rybníka

 

 



 
 

 

 

 



 
 

ŘÍJEN : 
 
 

 Objednána výroba gitterboxů u místní firmy Prokop Petr na ukládání dřevěných špalíků 
 11.10.- svatba Lukáše a Kateřiny Batrlových z Horních Tašovic 

 
 

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 

 
 

 



 
 

 12.10. nový špalíkovač poprvé zpracovává štěpky z větví prořezaných stromů 
 

 
 

 



 
 

 12.10. zahájení řešení dopravně-bezpečnostní situace v Žalmanově 
 16.10. podzimní vítání občánků 

 
Manželé Kafkovi s dcerou Vendulou ze Žalmanova 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Manželé Draských se synem Jonášem Antonínem ze Žalmanova 

 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Mgr.Lenka Klabanová a p.Lumír Toufar se synem Matyášem ze Žalmanova 

 
 

 
 



 
 

 



 
 

 17.10. – proběhl svoz nebezpečného ,  velkoobjemového odpadu a pneumatik a 
elektrozařízení  a díky těmto svozům pořádaných 2x ročně jsou značně poníženy různé 
malé černé skládky podél komunikací, u kontejnerů na separovaný odpad, či dokonce 
v lesích. Svoz je umožněn i chatařům bez trvalého bydliště právě pro udržení pořádku ve 
všech našich obcích. 

 
 

 



 
 

 17.10. se měla v areálu zámku Stružná konat tradiční podzimní výstava psů plemene 
Bandog, bohužel vzhledem ke špatným povětrnostním podmínkám byli pořadatelé nuceni 
akci zrušit a přeložit na jarní měsíce následujícího roku. 

 

 
 

 20.-23.10. se kácely na hřbitově  2 dvacetimetrové  smrky, které svými mělkými kořeny 
nejen hrozily padnutím ve větrných poryvech, ale hlavně ohrožovaly prorůstajícími kořeny 
okolní hroby. Muselo se pracovat opatrně, aby nedošlo k poškození hrobů. Nejprve se 
ořezaly větve, kterými se hroby zakryly a pak se odřezávaly od špiček po kusech samotné 
části kmenů a pomocí provazů byly spouštěny k zemi. 

 
 



 
 

 
 



 
 

 
 
 

 
 

 
 

 



 
 

 dětský kroužek vyzdobil svými hallowenskými výrobky vstup na OÚ a pracoval na přáních 
pro seniory na jejich setkání v listopadu 

 
 

 
 



 
 

      Bylo milé, že výzdoba umístěná jen tak venku vydržela zdobit Obecní úřad bez jakéhokoli   
      poničení, či zcizení několik týdnů.  
      Jakékoli zapojení dětí do užitečných činností má za následek, že si více váží práce i druhých a  
      jsou připraveny si ohlídat to, na čem se podílely. Velký dík proto patří hlavně dvěma  
      maminkám a to p.Veronice Fišerové a p.Evě Trmotové, které dětský kroužek vedou ve svém  
      volném čase bez jakéhokoli finančního ohodnocení. 

 

 
 

 



 
 

 
 
LISTOPAD : 

 Na obecním úřadě proběhlo jednání se zástupci České pošty, kteří představili projekt Partner, 
kterým by se Obecní úřad měl stát tím, kdo převezme povinnosti pošty, která by si ovšem 
určila podmínky a pravidla, za jakých by Partner pošta fungovala a podílela by se nepoměrně 
menšími finančními náklady na celkových výdajích provozu, zatímco Obec Stružnou by takto 
nastavený systém stál cca 250.000,- ročně. Obcí byl tento návrh odmítnut s tím, že 
partnerství by mělo být založeno na oboustranně stejně výhodných pravidlech , což 
předložený projekt nenabízel. 
 

 28.11.- se uskutečnilo tradiční Setkání seniorů, na které obdrželi pozvání všichni občané od 
60-ti let výše. 
 

 
 



 
 

Kromě tradiční teplé večeře a zákusků byly opět p.Evou Trmotovou připraveny úžasné mísy 
s jednohubkami, aspiky, sýrovými řezy, minichlebíčkami atd. 
 

 
 
60-ti leté : zleva p. Englická M. (H.T.), Janovská H. (Ž), Ťoupalová A. (S) a Čimborová  B.(Ž) 

 
 
 



 
 

65-ti letí: zastupitelé si připíjejí s p.Fürbachovou J. (S) a p.Tučimem  E. (S) 
 

 
 
70-ti letí : zleva p.Macák R. (S), p.Šarkánová L. (Ž), Sussmannová A. (S) a Dotzauerová R.(S) 
 

 
 



 
 

 
70-ti letý: p.Dudík Heřman (S) 
 

 
 
85-ti letá: p.Ťoupalová Ernestine (S) 
 

 
 



 
 

Taneční vystoupení : tanečnice vtáhly do kola p.Douchu J.(S) a p.KumštuM.(H.T.) 

 
 

       Vystoupení malého kouzelníka všechny v sále upřímně pobavilo. 

 
 



 
 

Tance, tentokrát v lidovém tónu a v pozadí Duo Návraty II. s valchou a harmonikou. 

 
 
Král a královna večera : p.MUDr.Kubištová V.(H.T) a p.Götz A.(S) 

 
 



 
 

Manželé Kočíkovi (S) nechybí na žádné společenské akci a jsou pokaždé tanečními stálicemi. 

 
 
Manželé Trmotovi , p.Susmannová a Fürbachová a v pozadí opět manž.Kočíkovi a p.Zůza O. 
(všichni S) 

 
 



 
 

Seznam všech oslavenců r.2015, kteří slavili jak kulatiny, tak polokulatiny. Červeně vyznačení 
se ze Setkání omluvili ze zdravotních důvodů. 

 
 
O Setkání seniorů se poměrně pravidelně zmiňují i v Karlovarských novinách. 

 
 



 
 

PROSINEC : 
 

 1.12.Ve věku 77 let zemřel p.Jaroslav Touš ze Stružné 
 

 
 



 
 

 příprava vánočního stromu ve Stružné  

 
 

 
 



 
 

 výzdoba OÚ dětským kroužkem 

 
 

            



 
 

 5.12.-  výroba vlastních vánočních ozdob na vánoční strom ve Stružné, ozdobení, zavěšení, 
rozsvícení stromu a příchod Mikuláše, Čerta a Anděla a rozdávání mikulášských balíčků 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 



 
 

 
 



 
 

      A po rozsvícení vánočního stromu děti už netrpělivě vyhlížely Mikuláše s Čertem a Andělem a   
      Mikulášskou nadílkou. 

 

 
 

 



 
 

 



 
 

 
 

 
 
 



 
 

Odrostlejší děti buď zazpívaly, či řekly básničku buď Andělovi nebo Mikulášovi, ale Čertovi se 
obloukem vyhýbaly. 

 
 

 
 



 
 

 
Menší, nebo větší, stejně vždy v pozadí měly na dohled rodiče, co kdyby Čert… 

 
 

 



 
 

 
 

 
 



 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 

 



 
 

 
 
Na 70 balíčků bylo rozdáno a spokojenost vládla u všech. 

 



 
 

 do konce roku sníh nenapadal a teploty se držely na 0°C, takže Vánoce nebyly bílé 
 
 

 silvestrovské oslavy byly v obcích spořádané, rachejtle a dělobuchy utichly okolo 01.00 hod. a 
konec roku tak proběhl naprosto v poklidu 

 
 

 celkem se konalo : 6 zasedání zastupitelstva Obce Stružná 
 
 

 k 31.12.2015 zaevidováno trvale žijících 553 obyvatel 
 

 Stružná               304                                                

 Žalmanov           151                                             

 H.Tašovice           64                                                 

 N.Víska a Peklo   34                                                 
 
 
 

 narození                3                                                                    
 úmrtí                      6 
 odstěhováno      20 
 přistěhováno      27 
 
 
 

Počasí: 
 

měsíc průměr.tepl.v °C srážky v mm sluneční svit v h. 
 

Leden   0,3 44,9   22,3 

Únor -1,4   1,8   78,2 

Březen   3,3 34,3 150,6 

Duben   6,7 37,0 195,1 

Květen 11,5 28,6 191,6 

Červen 14,5 81,4 172,5 

Červenec 18,5 79,9 257,7 

Srpen 19,9 77,9 254,8 

Září 11,2 26,1 129,4 

Říjen   6,6 48,8   84,4 

Listopad   5,3 94,1   60,1 

Prosinec   4,0 25,9   54,1 

 
Rok 2015 byl v počasí plný extrémů – ať už těch teplotních nebo srážkových. Rychle se střídala 
teplotně výrazně nadprůměrná období s chladnějšími (i v extrémně teplém létě mrzlo), v září se 
vystřídaly tropické teploty se sněžením a dlouhá suchá období byla zakončena výraznými 
srážkovými úhrny.  Do historie se rok 2015 zapíše jako teplotně výrazně nadprůměrný (v 
jednotlivých krajích zřejmě nejteplejší v době historie měření)  a suchý rok – nejsušší za 
posledních 55 let. 


